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Verslag vergadering 
MiNa-raad 
 

datum:  ............................ 28-09-2023 

uur:  ..................................  20 uur 

locatie:  ............................ Handelslei 167, 2980 Zoersel - Raadszaal 

Voorzitter  ................ Ronny Van Soens 

aanwezig:  ..................... Georgette Truyens, Ingrid Berendsen, Rita Glassée, Renée Grysolle, Wenda Van Uffelen, 

Marc De Cordt, Raymond Van den Branden, Pieter Calliauw, Luc Schul, Patrick Duhayon, 

Jo Thielens  

verontschuldigd:  ........ Willy Tomboy, An Schellekens, Nina Van den Broeck, Bruno Mertens, Alex Verbergt, 

Frank Dupont, Cindy De Koning, Danny Van de Velde, Roel Van Elsacker, Karin Verbiest, 

Marc Somers, Tom Sleeuwaert, Jos Van Dongen, Olivier Rul, Emery Frijters 

verslag door:  ............... Tim Chabot - Tine Vermeiren 
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PUNT 1. GOEDKEURING EN OPVOLGING VERSLAG MINA-RAAD 15/05/2023 

Twee opmerkingen op het verslag van 15/05/2023: 

1. Circulair bouwen: Locaties voor de nieuwe bibliotheek te Sint-Antonius: Het oude politiekantoor of de 

huidige bibliotheek (of in plaats van en). 

2. De voorstelling door Steven Vromman bedraagt 300 euro (300 euro exclusief BTW, de BTW en het 

treinticket). 

Algemene opmerkingen verslagen MiNa-raad: 
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1. De verslagen van de voorgaande MiNa-raad worden te laat afgeleverd om grondig te kunnen 

doornemen tegen de volgende vergadering. 

2. Gesprekken worden onvoldoende weergegeven in het uiteindelijke verslag: 

a. Voorbeeld: Voor de voorstelling werden drie mensen bekeken. Omwille van de prijs is 

gekozen voor de voorstelling van Steven Vromman. Het voorstel voor een marktje voor 

milieu-/natuurverenigingen na de voorstelling werd niet weerhouden. 

Het verslag van 15/05/2023 wordt goedgekeurd, mits bovenstaande zaken worden gecorrigeerd. 

 

PUNT 2. ADRESSENLIJST UITNODIGINGEN MINA-RAAD 

Graag wordt de adressenlijst en statuten van de leden van de MiNa-raad bekeken, dit bevatten 

stemgerechtigde leden, niet-stemgerechtigde leden, geïnteresseerde burgers, schepenen en fractieleiders van 

de gemeenteraad. 

Er zijn vaak veel stemgerechtigde leden afwezig en verontschuldigd, dan aanwezig op de MiNa-

raadvergaderingen. 

Van de stemgerechtigde leden zijn er drie verontschuldigd. 

De niet-stemgerechtigde leden: Frank Dupont en Cindy De Koning: E-mail rondsturen om na te gaan of deze 

geschrapt mogen worden. 

Geïntresseerde burgers: Rita Glassée. 

Schepenen: Marc De Cordt, Danny Van de Velde 

Fractieleiders gemeenteraad: Paul Van Wesenbeeck is weg, nu is dit Luc Van Elsakker: Dit gebeurt correct. 

 

PUNT 3. OPVOLGING VERSLAG BIJENRAAD 15/06/2023 

Vorige week nog een nieuwe bijenraad gehad, maar het verslag in nog in opmaak. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het verslag van de bijenraad van 15/06/2023. 

 

Wel graag intern de adviezen die de bijenraad formuleert, via de MiNa-raad laten passeren om dan door te 

spelen aan het college van burgemeester en schepenen. 

 

Al korte mondelinge toelichting door Wenda van afgelopen bijenraad (vorige week): 

1. Bijenpakketten van vorig jaar in samenspraak met Zandhoven. De actie liep goed, minder opkomst 

maar wel behoorlijk wat interesse. 

2. Voor dit jaar graag terug samenwerken en een pakket voor solitaire bijen als extra optie aanbieden 

(Kleinere plantjes die je nauwelijks ziet, graag toch een aanbod).   

3. Bijenraad wenst in te zetten op communicatie met landbouwers, om mogelijkheden te bekijken, binnen 

gebieden die ze onder hun beheer hebben. Samen bekijken wat er kan en welke ruimte er is om iets 

te kunnen optmaliseren. Wenda neemt hiervoor contact op met de landbouwers. Fijn dat er een 

verband is tussen koeien/stieren en biodiversiteit, wel niet makkelijk te realiseren om dieren buiten te 

plaatsen. Vaak is er een moeilijke bereikbaarheid tussen weide en stallen, is het te warm of te nat, 

bijkomend zijn stieren in een weide een gevaarlijke zaak. 

4. Vraag om een zaadmengsel te ontwikkelen/bedenken voor de gemeente om de bermen mee in te 

zaaien, dat meerjarig is en overal (zon, schaduw, nat, droog) kan ingezet worden. 

Start: Bestaande zaadmengsel van Ecoflora en eventueel uitbreiden. 

5. Idee: Nadenken over inventarisatie van solitaire bijen om preventief na te denken hoe omgeving aan 

te leggen/in stand te houden. Moeilijke opgave maar wel belangrijk. 

6. Vraag St. Elisabeth school: Vergroening speelplaats. Ter plaatse kijken wat er mogelijk is, wat ze 

willen, …. . Zeer fijn dat er vraag vanuit de school is. 

7. Bestaande lijst van aanbeveling aanplant laanbomen: Lijst optimaliseren/aanpassen: Klimaatrobuuste 

bomen op plaatsen. 
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8. Op 3 oktober 2023 is er een webinar door Blenders: Ecologie: Wat kan je zelf makkelijk doen in je tuin. 

9. Velt heeft mensen die zich bezig houden met vergroening van speelplaatsen, dewelke op een 

secretariaat in Berchem zitten. De gegevens zullen doorgegeven worden aan Tim en Wenda. 

10. Ontharding is niet goed voor zandbijen, omdat deze in kleine holtes leven in/onder de oprit. 

11. Voor de ontharding van speelplaatsen kan er ook gekeken worden naar de Blue Deal en Aquafin voor 

maatregelen. 

 

PUNT 4. BELEIDSNIEUWS 

Zit in rapportering punt 5. 

 

PUNT 5. VOORTGANGSRAPPORTERING UITVOERING KLIMAATPLAN 

De grote punten worden toegelicht: 

• Het actieplan 2023 werd vorige week/twee weken geleden toegelicht voor de 

gemeenteraadscommissie (Duur: 1u30). 

• Gemeentelijke organisatie zelf: Betrokken in twee EU projecten: 

o EHHUR: Circulair bouwen van de nieuwe bibliotheek te Sint-Antonius. Er wordt een 

selectieleidraad opgemaakt zodat firma’s kunnen intekenen. EU subsidies om de 

denkoefening te maken samen met Zonnewind/Kamp C om tot een circulaire bibliotheek te 

komen. 

o GO GREEN project: Portugal, Spanje, Ierland, Cyprus. Alle partners komen volgende week 

naar Zoersel voor de thema’s mobiliteit en energie. 

 

Ruimtelijke ordening: 

• Wonen en leven: Bezig met beleidsmatige gewenste ontwikkeling (waar willen we naartoe met 

ruimtelijke ordening). Eerst besproken op het CBS, daarna op de GECORO en MiNa-raad. Deze 

informatie zal tijdig toegezonden worden en heel concreet zijn. (Visie op ruimtelijke ordening, waar 

laten we appartementen toe, wat is de houding voor buiten die zones, …). Het worden interne 

documenten, maar in een aantal dossiers in het verleden (geweigerd door gemeente, vergund door de 

deputatie: Op welk kader steunt de gemeente om de vergunning te weigeren?). Het kader zal 

goedgekeurd worden door de gemeenteraad en eventueel zal er een gemeenschappelijke 

GECORO/MiNa-raad georganiseerd worden. (Auteur: Dienst ruimtelijke ordening samen met IGEAN 

om het zo lokaal mogelijk te houden). Er moet soms afstand genomen worden en met een andere bril 

gekeken worden om een visie te bekijken, de bouwmeesterscan leverde veel interessante visies op 

door BUUR. 

• Vraag BGO: In hoeverre kunnen burgers nog inspraak hebben en wijzigen?  

o Inspraakronde is geweest vorig jaar: In de drie deelgemeenten en de ideeën zijn verwerkt in 

een voorlopige tekst die nog zal aangepast worden naar aanleiding van OO. 

o In hoeverre zijn er nog hiaten die nog aangevuld worden? 

▪ IGEAN: Personeelsproblemen geweest 

▪ Inspraak in het begin en OO is iets meer formeel: Alles is bekeken en wordt 

overwogen. 

▪ Houdt rekening met de Bouwmeesterscan (eerder visie met aantal concrete acties) 

▪ Heel concreet: waar staan we en welke soort bebouwing staan we nog toe? 

▪ Meer aanbod dan vraag? Wordt hiermee rekening gehouden? (Buiten kernen: Niet 

ellenlang verkavelen). Wat is hier wenselijk? Grote grond met villa’s in buitenwijk? 

Mogen deze verkaveld/gesplitst worden? 

o Ford garage en Lammegoedzak in Zandhoven: Volledig gebetonneerd en onderkelderd: Is 

dat nu nodig om dat al te realiseren in plaats van verharding te behouden en rest te 
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vergroenen? Was nu al het moment dat woongelegenheden worden aangeboden (terwijl er al 

een overaanbod is?) 

o Bouwmeesterscan: Onbebouwde percelen: Woonbehoefte is plus zoveel, bouwpercelen 

zoveel extra => Zoveel niet-verharde ruimte reserveren voor toekomst of aanpassen. 

 

Klimaat: 

• Project ByeByeGazon gelanceerd in voorjaar, het derde jaar op rij. Intussen doen 16 gemeenten uit 

elke vlaamse provincie mee, het project deint elk jaar verder uit. 

• Project bloemenwijk met Zonnewind: Beperken CO2-uitstoot met als cruciale sleutel de gezinnen 

o Eerste cijfers zijn meer dan bevredigend. 

o Renovatiewerf: 22 lopende dossiers in heel Zoersel (10 in Bloemenwijk). Gemeentelijke 

subsidie van 125 euro aan gekoppeld (EPC attest: gedeeltelijk terug). 

o Zonnewerf: 50 inschrijvingen in heel Zoersel (17 in Bloemenwijk). 

o 10 mensen ingeschreven voor de nieuwsbrief  

o 5 Energuys en energittes krijgen binnenkort opleiding. 

o Op hoger niveau is dit project opgemerkt: Atelier van Koplopers (11 gemeenten/steden 

dewelke het voortouw nemen in energietransitie): Zoersel werd gevraagd! 

• Kostprijsberekening bibliotheek en oud gemeentehuis in Halle, zusterhuis, …, …., …. 

o Stookplaatsrenovatie: Warmtepomp aan huis bijl. 

• Bijlage: Stand van verLEDding. 

• Gemeentelijk subsidiereglement voor verenigingen: Er wordt een verhoging van het budget voorzien 

(120.000 euro subsidies aangevraagd dit jaar). 

 

Mobiliteit: 

• Project deelauto’s: Twee deelwagens. Gebruik is gegroeid sinds opstart (juni: 26 keer privé, juli: 31 

keer privé gebruik). Dagelijks wordt één auto privé gebruikt. De deelwagens worden ook gebruikt door 

de gemeente. Er zijn geen nieuwe auto’s besteld. 

o Grafiek: Vragen aan Kennis om aan te passen om andere gemeente te schrappen en de 

grafiek correcter te plaatsen. 

• Aanleg Hoppin punten. 

• De werken bij de P&R (eerste hoppin punt in Zoersel) in Zoersel zijn gestart: Externe organisatie is 

bezig met toegankelijke bushaltes. 

• Wijkcirculatieplannen van wijk Drijhoek: Afgerond. Er veranderd niet veel aan circulatie in de wijk (in 

samenwerking met Schilde). Enkel in Leeuwerikendreef wordt gewerkt met asvernauwingen. 

• Belongingssysteem Bucky voor scholen: Fietsen. Positieve beoordeling (1ste jaar): 

o Nulmeting: 50% te voet of met de fiets 

o Eerste maanden: Stijging naar 60% 

o Voorjaar: Terug stijging maar 60% niet meer gehaald. 

o Registraties dalen omwille van het weer. 

o Bij handelaars kunnen leerlingen de Bucky’s inwisselen, na voldoende Bucky’s gespaard te 

hebben. 

Natuur en water: 

• Dit najaar worden er ongeveer 300 laanbomen aangeplant in wijk Drijhoek. 

• Volgende jaren: Subsidies ontvangen om laanbomen bij aan te planten. 

 

Onderwijs: 

• Klimaatbende: 5 jaar dit jaar. 

Klimaatrobuuste scholen: 
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• Aanplanten schaduwbomen bij Beuk&Noot 

• Vergroenen St. Elisabethschool 

 

PUNT 6. LEZING STEVEN VROMMAN 

Datum: 5 oktober 2023. 

Gratis inkom. 

Voorafgaand inschrijven, wel toelaten ook al zijn ze niet ingeschreven 

De gemeente heeft reeds 5 inschrijvingen. 

Voorkempen: Opgenomen in boekje. 

Velt voorkempen, Vrienden Zoerselbos, Velt, Natuurpunt, … verschillende communicatiekanalen 

aangesproken. 

Vragen om te publiceren op facebook en Hopprl. 

Totaal zijn er 25 mensen ingeschreven. 

Verwachting: 100 personen die langskomen. 

Logistieke steun gevraagd: Beamer, scherm, tafels, stoelen, … 

• Er werd door Danny Van de Velde een gevraagd aan technische dienst om alles klaar te zetten. 

 

Doelstelling lezing: Bevolking sensibiliseren en informeren. 

 

Na de voorstelling: 

• Iets drinken: Bonnetjes. (Twee bonnetjes is twee euro, drie voor een trippel of wijn). 

• Voldoende mensen voor achter de toog: Ingrid, Marc, zoon en vrouw van Ronny springen bij voor 

achter de toog. 

 

PUNT 7. UITSTAP NAAR KAMP C 

21 oktober 2023 om 10u 

Gezamenlijk afspreken om samen te rijden, afzonderlijk rijden is te gek voor woorden. 

Voorlopig 20 plaatsen gereserveerd (niet exclusief voor ons). 

Een week op voorhand weten te zeggen hoeveel personen: Circulair gebouw en paviljoen tentoongesteld tot 

eind oktober. Kost 10 euro/persoon voor de rondleiding. 

Indien er geen 20 personen zijn van de milieuraad, wordt dit opengetrokken naar de bibliotheekraad en 

partners? 

Voor de leden wordt alles betaald door de MiNa-raad, de partners betalen gedeeltelijk zelf. 

Lunchen in ’t Boshuisje op kosten van MiNa-raad. 

 

De verwachtingen zijn heel hoog door vorig jaar. 

Graag bevestigen via e-mail of je aanwezig bent of niet. 

 

PUNT 8. OMGEVINGSVERGUNNINGEN 

De aktename van de bronbemaling geeft weer hoeveel dagen er water opgepompt mag worden. 

Pidpa geeft aan waar geloosd kan worden en houdt een oog in het zeil. 

De aangevraagde debieten zijn een schatting van de aanvrager. 

Voor de Schaapskooi is de termijn 120 dagen. Hier is men al maanden aan het pompen en het staat er vlakbij 

vol met serieuze eiken. 

De vergunning nooit zien hangen, de vergunning is omgevallen en lag in de beek (niemand loopt het weggetje 

in, want hing een privaat domein bordje). 

 De milieudienst zal het dossier verder opvolgen. 
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PUNT 9. BESPREKEN GIANT TREES 

In Portugal heeft men Giant Trees, dit zijn merkwaardige bomen. 

In Zoersel en omgeving zijn er Oorlogsveteraanbomen (3 in Zoersel): Bomen die WOII hebben overleeft met 

oorlogsverhalen. Dit betreft een zeer waardevolle boom voor biodiversiteit. 

Idee Marc: Merkwaardige bomen. In Ranst is er een merkwaardige bomen fietstocht in Zevenbergbos met een 

verhaal eraan gekoppeld: https//www.ranstboomt.be/merkwaardige-bomen-tocht 

 

Partners in Losada: Robuuste en waardevolle bomen. 

Mensen die privé eigenaar zijn krijgen een bepaald bedrag om de boom in stand te houden, te verzorgen en 

niet te vellen. 

In Zoersel mag er niet gekapt worden zonder toelating van de gemeente. 

Mogelijk bekijken welke bomen we in Zoersel (Privé en openbaar domein) in de kijker kunnen zetten. 

Hoe gaan we ermee om? Het is positief dat er bomen staan en we wensen deze zichtbaarder te maken voor 

iedereen. 

 

Erfgoedbomen: Danny Van de Velde was hiermee een drietal jaar geleden mee bezig. Bomen worden specifiek 

beschermd, vorm van statuur, bescherming geven, … 

• Bekijken of dit kan uitgebreid worden naar bomenrijen, laanbomen en oude hagen. 

• Bekijken relatie tussen erfgoed, natuur en verbindingselementen. 

• Beginnen met erkenning en communicatie: Uitnodigen, cultuur, foto’s, … 

• Eerst inventariseren en dan wandeling maken. 

Volgende vergadering terug opnemen met jullie ideeën en brainstormen.  

 

VARIA 

• Burgeronderzoek over geluid: Georganiseerd door De Morgen, UA en UZA: Automatisch inloggen op 

site De Morgen en e-mailadres. De nodige vragenlijsten worden doorgestuurd en informatiesessies 

worden gegeven. Daarna wordt er een selectie gemaakt waar het belangrijk is en waar er meetpunten 

moeten komen. Cfr. Curieuze Neuzen voor geluid. 

• Kwadestraat zijn bomen uitgedaan en nog niet heraangeplant. Takken en sprokkelhout op een hoop 

gelegd, maar een heel stuk niet gedaan. Hopelijk komt er leven onder de takken. Het bruikbare hout 

wordt eruit gehaald door Natuurpunt en de rest mag overgroeien. 

• EU richtlijnen om rubberkorrels op kunstgrasvelden te verbieden. Er wordt 8 jaar tijd gegeven om deze 

te vervangen. Hoop dat de gemeente geen 8 jaar wilt wachten en liefst zo rap mogelijk ingrijpen. Het 

gaat om gezondheid van kinderen en het milieu. De voetbalvelden betreft geen gemeentelijk terrein, 

enkel vanuit verenigingen (deel welden in erfpacht). Graag snel actie. 

Vraag om te agenderen op CBS. 

• 50.000 euro subsidie om bomen aan te planten: Nogal vaag en raar allemaal. Oproep houtkanten 

vanuit Vlaamse Landmaatschappij. Het betreft een subsidie voor laanbomen en houtkanten in 

buitengebied. Er is meegedaan voor een totaal aantal bomen van 650 bomen. In de oorspronkelijke 

aanvraag is er gekozen om voor het maximaal subsidieerbare bedrag van 50.000 euro te gaan. Dit 

volledige bedrag is toegezegd, voor een 6-8 inheemse boomsoorten, hiervoor werd er aan de 

groendienst op zeer korte termijn advies gevraagd over de soorten. 

o In voorjaar 2024 zal er in gesprek gegaan worden met de landbouwers voor de exacte locatie 

van de bomen en kunnen de bezorgdheden besproken worden. 

o Eerst in Halle (najaar 2024), daarna in Zoersel (voorjaar 2025)  

o Natuurverbindingen creeëren tussen Zoerselbos-Hallebos en Zoerselbos en Vliegveld Malle 

o Bekijken wat de rol van de MiNa-raad hierin is. 

o Participatie met burgers en landbouwers. 
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• Mogelijk om een soort hybridevergadering te creeëren, zodat de raden ook van thuis uit gevolgd 

kunnen worden. 

o Interactie/geen interactie? 

o Generatiekloof: Meer jonge mensen betrekken. 

o Staat de MiNa-raad hiervoor open? 

o Graag een proefperiode hiervoor: Enkel voor reeds geadresseerde mensen en vragen enkel 

via chat te stellen. 

 

VOLGENDE VERGADERING 

Op 7 december 2023 om 20 uur in Raadszaal, Handelslei 167, 2980 Zoersel, zal de volgende MiNa-raad 

plaatsvinden. 

Op 21 november 2023 om 10 uur tijdens een afspraak met de milieudienst, zal de volgende vergadering 

Dagelijks bestuur MiNa-raad plaatsvinden. 


